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 Protokół nr 34/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 8 października 2015 r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Rozszerzono porządek posiedzenia o następujący punkt: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 5 do arkusza 

organizacji roku szkolnego 2015/2016 w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku, dla 

którego organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 

załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 30/2015, 

31/2015, 32/2015, 33/2015. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                          

B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani Anny 

Dymowskiej – Radnej Gminy Nowe Miasto Lubawskie w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych w budżecie na 2016r. na budowę chodnika przy ul. Nowomiejskiej 

w Jamielniku. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, że w dniu 6 września 2015r. weszła w życie ustawa o 

petycjach, która reguluje zasady rozpatrywania petycji. Wyjaśniła, że jeżeli wnioski będą 

zakwalifikowane jako petycje to będzie inna procedura ich rozpatrywania. Dodała, że petycje 

/skany dokumentu/ muszą być niezwłocznie publikowane na stronie BIP powiatu 

nowomiejskiego oraz aktualizowane o dane dotyczące przebiegu postępowania oraz sposobu 

załatwienia petycji. Petycja powinna być rozpatrzona bez zbędnej zwłoki, jednak nie później 

niż w terminie 3 miesięcy od dnia jej złożenia. 

 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP oraz pani Joanna 

Robaczewska – pracownik ZDP/ 

 

 

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynęły wnioski pani A. Dymowskiej, które stanowią 

załączniki nr 3 i 4. Dodał, że wnioski o podobnej treści były już omawiane na posiedzeniach 

Zarządu. Pan Kłosowski zaproponował, żeby udzielić odpowiedzi na wniosek tak jak 

poprzednio, ponieważ wśród planowanych na rok 2016 zadań inwestycyjnych na drogach 

powiatowych znalazły się tylko te, które będą realizowane przy wsparciu finansowym z 

budżetu państwa lub z budżetu gmin na terenie których będą wykonywane. W związku z tym 

inwestycje związane z budową chodnika przy ul. Nowomiejskiej w Jamielniku oraz odnową 

nawierzchni wymienionych dróg nie zostały ujęte do projektu planu robót na rok 2016.  
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Pani Grzywacz poinformowała, że rozmawiała z Wójtem Gminy Nowe Miasto Lubawskie i 

uzyskała ustną informację, z której wynika iż gmina może zakupić materiał na budowę 

chodnika.  

Pan Kłosowski poinformował, że pani Dymowska wnioskuje również o ustawienie słupów 

oświetleniowych wzdłuż ulicy Nowomiejskiej. Wyjaśnił, że na podstawie art.18 ustawy z dnia 

10 kwietnia 1997r. Prawo energetyczne (t.j. z 2012r. poz.1059 ze zm.) planowanie oświetlenia 

miejsc publicznych i dróg znajdujących się na terenie gminy oraz finansowanie oświetlenia 

ulic, placów i dróg publicznych znajdujących się na terenie gminy należy do zadań własnych 

gminy. W związku z tym rozpatrzenie wniosku o oświetlenie ul. Nowomiejskiej w Jamielniku 

oraz ustawienie tam lamp należy do gminy Nowe Miasto Lubawskie 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani Anny 

Dymowskiej – Radnej Gminy Nowe Miasto Lubawskie w sprawie wykonania nowej 

nawierzchni na ul. Lipowej w miejscowości Jamielnik oraz nawierzchni na odcinku z 

Gryźlin do Nowego Dworu Bratiańskiego. 

 

Pan Kłosowski przyznał, że odcinki o których mowa we wniosku są w złym stanie. Dodał, że 

niestety na chwilę obecną nie ma środków finansowych na remont powyższych odcinków.  

Pan Starosta zapytał ile kosztowałby remont odcinka nawierzchni na ul. Lipowej w 

miejscowości Jamielnik. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że koszt remontu powyższego odcinka wyniósłby ok. 50 tys. zł. 

 

Zarząd przychylił się do treści odpowiedzi na wnioski przedstawionej przez pana 

Kłosowskiego. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Stowarzyszenia 

Mieszkańców i Miłośników Szafarni w sprawie remontu nawierzchni odcinka Tereszewo 

– Szafarnia oraz położenia chodnika w Szafarni. 
 

Pan Kłosowski poinformował, że gdyby poniższe wnioski, które planuje się złożyć do 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2015-2010 zostaną rozpatrzone pozytywnie, 

to można wykonać zarówno remont odcinka Tereszewo – Szafarnia jak również chodnik w 

miejscowości Szafarnia. 

 

Zarząd przesunął rozpatrzenie wniosku na kolejne posiedzenie Zarządu.  

Wniosek stowarzyszenia stanowi załącznik nr 5. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z inwestycją 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1317N Marzęcice – gr. woj. (Pokrzydowo) na 

odcinku Małe Bałówki – Szafarnia (od km 4+305 do km 9+755)”. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że w 2004r. wykonany został odcinek od Marzęcic do Małych 

Bałówek ok. 4,3 km, na którym nawierzchnia jest dobra. Dodał, że dalej jest odcinek do 

Szafarni, o remont którego wnioskuje Stowarzyszenie Mieszkańców i Miłośników Szafarni. 

Poinformował, że gmina Kurzętnik jako pierwsza złożyła propozycję partnerstwa w 

Programie Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2015-2010. Wyjaśnił, że finansowanie 

powyższej inwestycji przedstawia się następująco: 63 % z PROW-u, 37 % wkład własny po 

połowie gmina i powiat. Dodał, że nie ma jeszcze wytycznych do powyższego programu. 

Nadmienił, że ze wstępnych informacji wynika, iż w jednym wniosku będzie można umieścić 

remont kilka dróg. Planowane w roku 2015 nakłady na prace przygotowawcze wynoszą po 
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5000 zł na każdą drogę. Koszt realizacji w/w inwestycji - 1 900 000 zł, dofinansowanie z 

PROW-u - 1 200 000 zł, wkład własny - 700 000 zł /dofinansowanie gminy Kurzętnik - 

350 000 zł, dofinansowanie powiatu- 350 000 zł/. Pan Kłosowski poinformował, że gdyby 

uzyskano dofinansowanie, to wykonano by ok. 4,5 km drogi. Realizację inwestycji 

przewiduje się na rok 2017. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z inwestycją 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1323N Kacze Bagno – Sugajenko na odcinku Kacze 

Bagno – Krzemieniewo (od km 0+000 do km 4+350)”. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że powyższa droga również byłaby współfinansowana z 

PROW-u, oraz z budżetu gminy i powiatu. Realizację inwestycji przewiduje się na rok 2016. 

Koszt realizacji inwestycji wyniósłby - 1 600 000 zł, dofinansowanie z PROW-u -      

1 020 000 zł, wkład własny - 580 000 zł /dofinansowanie gminy Kurzętnik - 290 000 zł, 

dofinansowanie powiatu- 290 000 zł/. Pan Kłosowski poinformował, że gdyby uzyskano 

dofinansowanie, to wykonano by ok. 4,5 km drogi. 

Pan Kiński – główny księgowy stwierdził, że projekt budżetu na rok 2016 jest już wstępnie 

przygotowany. Stwierdził, że budżet na 2016r. jest deficytowy i należy się zastanowić czy 

powiat będzie w stanie zrealizować inwestycję dotyczącą przebudowy drogi Kacze Bagno – 

Sugajenko na odcinku Kacze Bagno – Krzemieniewo. 

Pan Kłosowski poinformował, że można realizację powyższego zadania przesunąć na kolejne 

lata. 

Pani Robaczewska poinformowała, że przygotowanie dokumentacji jest długotrwałym 

procesem i należy posiadać dokumentację już w momencie ogłoszenia konkursów.  

Pan Kurowski zapytał, czy nie byłoby taniej ogłosić wykonanie dokumentacji na trzy drogi 

przez jednego projektanta. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że takie ogłoszenie raczej nie obniży kosztów wykonania 

dokumentacji.  

Pani Wicestarosta zapytała jaki będzie koszt dokończenia drogi na odcinku  Gwiździny – 

Mroczno. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że ok. 2 500 000 zł. Dodał, że rozstrzygnięcie wniosków w 

ramach środków z PROW-u będzie dopiero na początku roku 2016. 

Pani Wicestarosta stwierdziła, że jeżeli przejdą wszystkie wnioski do PROW-u, to powiat nie 

będzie posiadał środków na remont drogi Gwiździny – Mroczno. 

Pan Kiński zasugerował, żeby realizacje inwestycji drogowych w ramach PROW-u przesunąć 

na lata 2017-2018, z wyłączeniem roku budżetowego 2016. 

Pan Kurowski stwierdził, że w roku 2017 również by wykluczył realizację inwestycji 

drogowych.  

Pani Stajszczak dodała, że przy ocenie wniosku jest również brany pod uwagę fakt czy 

zadanie inwestycyjne zostało wpisane w Wieloletnią Prognozę Finansową. 

Pani Robaczewska przedstawiła wytyczne do PROW-u. 

Pan Starosta zaproponował, żeby przesunąć podjęcie w/w uchwał na następne posiedzenie 

Zarządu. Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Starosty. 

 

Zarząd podjął decyzję o zdjęciu powyższych uchwał Rady Powiatu z porządku posiedzenia i 

przesunięciu na następne posiedzenie Zarządu. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,       

B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty z zajęcie pasa drogowego dróg, 

których zarządcą jest Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że Urząd Marszałkowski zwrócił się do wszystkich 

powiatów i gmin o zmniejszenie stawek za zajęcie pasa drogowego. Szczegółowo 

przedstawiła wysokość stawek. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie. 
 

Pani Robaczewska szczegółowo przedstawiła wysokość stawek. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               

Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Gminy Nowe 

Miasto Lubawskie oraz wniosku mieszkańców wsi Lekarty w sprawie remontu drogi 

powiatowej Skarlin – Lekarty – Nowy Dwór Bratiański. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynął wniosek gminy Nowe Miasto Lubawskie oraz  

mieszkańców wsi Lekarty, stanowiące załączniki nr 6 i 7 w sprawie remontu powyższej drogi. 

Dodał, że Wójt gminy Nowe Miasto Lubawskie proponuje remont drogi w ramach PROW-u i 

deklaruje wsparcie finansowe na realizację zadania w wysokości 400 000 zł. Zaproponował, 

żeby powyższą drogę zaplanować do realizacji w roku 2018 lub 2019. 

Pan Kurowski zapytał, jaki byłby szacunkowy koszt remontu powyższej drogi. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że koszt remontu drogi wyniósłby ok. 2 000 000 zł. 

Pani Wicestarosta poinformowała, że popiera wszystkie wnioski przedstawione na 

posiedzeniu. Stwierdziła, że należy pamiętać o dokończeniu drogi powiatowej na odcinku 

Gwiździny – Mroczno. Dodała, że droga według planów poprzedniej kadencji miała być 

dokończona w 2016r. Nadmieniła, że trzeba pamiętać o remoncie powyższego odcinka w 

2017r., zaplanować go w budżecie powiatu, ponieważ stracimy punkty za kontynuację 

inwestycji drogowej. 

Pan Kłosowski poinformował, że na powyższy odcinek planuje się złożyć wniosek w ramach 

tzw. „schetynówek”. 

Pani Wicestarosta stwierdziła, że jeżeli zaczniemy planować inwestycje na lata 2016 – 2019, 

to nie wiadomo czy budżet powiatu pozwoli na realizację wszystkich zadań inwestycyjnych. 

Pan Kłosowski stwierdził, że należy składać wnioski do PROW-u. 

Pan Starosta poinformował, że powiat oprócz inwestycji drogowych ma również inne zadania 

inwestycyjne do zrealizowania. Dodał, że prace przygotowawcze polegające na 

skompletowaniu dokumentacji niezbędnej do złożenia wniosków o dofinansowanie inwestycji 

należy wykonać. Poprosił, żeby na następne posiedzenie Zarządu przygotować uchwały 

również na realizację zadań inwestycyjnych na terenie gminy Nowe Miasto Lubawskie oraz 

w gminie Kurzętnik. 

Pan Kurowski zapytał, czy gdyby zaszła sytuacja, że powiat nie będzie w stanie zrealizować 

wszystkich inwestycji drogowych, to czy można odstąpić od wniosku. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że przed podpisaniem umowy można zrezygnować z realizacji 

zadania. Dodał, że na podstawie planu rozwoju dróg powiatu nowomiejskiego na terenie 
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gminy Nowe Miasto Lubawskie w ostatnich pięciu latach zostało odnowione 34 % sieci dróg 

powiatowych, na terenie gminy Biskupiec 27% sieci dróg powiatowych, na terenie gminy 

Kurzętnik 18 % sieci dróg powiatowych, na terenie gminy Grodziczno 17% sieci dróg 

powiatowych. Stwierdził, że należy wszystkie gminy traktować równo jeżeli chodzi o 

inwestycje drogowe. 

 

Zarząd podjął decyzję, że przebudowa najbardziej zniszczonego odcinka zostanie zgłoszona 

do Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 – 2020 z terminem realizacji w roku 

2018. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Gminy Kurzętnik 

w sprawie współfinansowania inwestycji pn. „Przebudowa drogi gminnej Kurzętnik – 

Marzęcice wraz z przebudową ul. Południowej i Poprzecznej w miejscowości 

Marzęcice”. 
 

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynął wniosek gminy Kurzętnik, stanowiący załącznik    

nr 8 w sprawie współfinansowania w/w inwestycji. Wyjaśnił, że gmina zwraca się o 

współfinansowanie inwestycji w wysokości 400 000 zł, co stanowi 25 % wkładu własnego 

gminy. Dodał, że gmina Kurzętnik zwróci powiatowi środki w takiej samej wysokosci z 

przeznaczeniem na zadania inwestycyjne na drogach powiatowych. Ponadto pan Kłosowski 

poinformował, że gmina wyraża chęć partycypacji w kosztach realizacji inwestycji w roku 

2016 pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1323N Kacze Bagno-Sugajenko na odcinku 

Kacze Bagno-Krzemieniewo” oraz realizacji inwestycji w roku 2017 pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1317N Marzęcice – gr.woj.(Pokrzydowo) na odcinku Małe Bałówki-

Szafarnia”. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z interpelacjami 

zgłoszonymi na posiedzeniu wspólnych komisji Rady Gminy w Grodzicznie oraz 

sołtysów gminy Grodziczno w sprawie inwestycji na terenie gminy. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że gmina Grodziczno m.in. wnioskuje o ujęcie w planach 

inwestycyjnych budowę dalszego odcinka chodnika dla pieszych przy drodze powiatowej 

Kuligi – Zajączkowo – Rakowice na odcinku od nowo wybudowanego chodnika od zatoki 

autobusowej w kierunku drogi wojewódzkiej 538 Radzyń – Rozdroże oraz wykonanie 

kapitalnego remontu drogi powiatowej Kuligi – Zajączkowo – Rakowice na odcinku 

zniszczonym podczas przebudowy linii kolejowej Warszawa – Gdynia przez wykonawcę 

robót. Ponadto dodał, że wpłynął również wniosek o budowę chodnika w miejscowości 

Rynek przy drodze powiatowej Nr 1250N.   

Pan Kłosowski poinformował, że wśród planowanych na rok 2016 zadań inwestycyjnych na 

drogach powiatowych znalazły się tylko te, które będą realizowane przy udziale środków 

finansowych z budżetu państwa lub z Funduszy Unii Europejskiej przy dodatkowym wsparciu 

finansowym z budżetu gmin, na terenie których będą wykonywane. W związku z tym dalsza 

część budowy chodnika dla pieszych w chwili obecnej nie jest możliwa do realizacji. 

Stwierdził, że wniosek może być rozpatrzony z chwilą budowy chodnika wzdłuż drogi 

wojewódzkiej nr 538 lub w momencie pojawienia się możliwości uzyskania wsparcia 

finansowego z budżetu państwa albo z Funduszy Unii Europejskiej.  

Podobnie budowa chodnika w Rynku przy drodze powiatowej Nr 1250N nie została ujęta do 

projektu planu robót na rok 2016. Dodał, że gdyby pojawiły się oszczędności finansowe i 

możliwość uzyskania wsparcia finansowego wniosek mógłby być poddany ponownej 

analizie. Na przedmiotowym odcinku drogi powiatowej Nr 1250N, w latach poprzednich, 
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wykonano utwardzenie pobocza. Zarząd Dróg Powiatowych wiosną 2016r., w ramach prac 

utrzymaniowych, dokona oprysku tego miejsca środkami chwastobójczymi tak, aby 

roślinność nie utrudniała poruszania się pieszych po poboczu. 

Stan techniczny drogi powiatowej Nr 1270N na odcinku Kuligi – Zajączkowo oceniany jest 

jako zadawalający. W związku z licznymi wystąpieniami o poprawę stanu technicznego tej 

drogi pan Kłosowski zasugerował, żeby powołać komisję, która oceni zasadność składanych 

wniosków. 

 

Pisma z gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 9 i 10. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze stanowiskiem 

Ministra Infrastruktury i Rozwoju dotyczącym stosowania przepisów z dnia 13 września 

2013r. o zmianie ustawy o drogach publicznych, które weszły w życie 9 lipca 2015r. 
 

Pismo Ministra Infrastruktury i Rozwoju stanowi 11. 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było omówienie zasad ubiegania się o 

dofinansowanie inwestycji w ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej 

Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019. 

 

Pani Robaczewska szczegółowo przedstawiła zasady ubiegania się o dofinansowanie 

inwestycji w ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na 

lata 2016-2019. Wyjaśniła, że dwie drogi, które miałby być wykonane w ramach tzw. 

„schetynówek” mają klasę techniczną „Z” /tzn. zbiorcze/, co wiąże się z tym że drogi muszą 

mieć minimum 6 m szerokości. Dodała, że tam gdzie można drogi będą poszerzane. Pan 

Kłosowski przedstawił jaki będzie koszt realizacji inwestycji drogowych w ramach realizacji 

powyższego programu: droga Łąkorz – Bielice – Szwarcenowo – 2 949 943 zł (ok. 5,2 km), 

droga Kisielice – Biskupiec -  2 770 760 zł (ok. 5,9 km). Dodał, że na realizację inwestycji 

trzeba będzie znaleźć dodatkowe środki w wysokości ok. 430 000 zł. 

 

/pan R. Kłosowski oraz pani J. Robaczewska opuścili posiedzenie Zarządu/ 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się pismem pana Andrzeja 

Mianeckiego w sprawie wypowiedzenia umowy dzierżawy gruntu przy budynku przy ul. 

Grunwaldzkiej 3. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że wpłynęło pismo pana A. Maneckiego, stanowiące 

załącznik nr 12, w sprawie wypowiedzenia umowy dzierżawy gruntu, na którym usytuowany 

był kiosk. Dodała, że kiosk został już zdemontowany. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się decyzją w sprawie 

zatwierdzenia projektu podziału nieruchomości położonej w Gwiździnach.  

 

Decyzja stanowi załącznik nr 13. 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że wpłynął wniosek pani B. Przeradzkiej – Martko – 

dyrektor ZS im. C. K. Norwida, który stanowi załącznik nr 14, w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajem pokoju w internacie osobie, która wcześniej była uczennicą ZS. im. C.K. Norwida i 
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wynajmowała pokój w internacie. Wyjaśniła, że z pisma wynika, iż obecnie osoba jest 

zatrudniona i ma problemy z dojazdem do pracy w okresie zimowym. 

Pani Sekretarz stwierdziła, że w internacie nie można wynajmować pokoi osobom, które nie 

są uczniami szkoły. 

Pan Starosta porosił panią Orłowską na posiedzenie Zarządu. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska - zastępca naczelnika Wydziału Oświaty, 

Kultury i Promocji/ 

Pani Orłowska poinformowała, że według jej wiedzy nie można wynajmować pokoi osobom, 

które nie są uczniami danej szkoły. 

Pan Starosta poprosił, żeby powyższą sprawę wyjaśnić z radcą prawnym. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 5 do arkusza organizacji roku 

szkolnego 2015/2016 w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku, dla którego organem 

prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks jest związany z powrotem do pracy po urlopie 

uzupełniającym nauczyciela przedmiotów zawodowych /technik cyfrowych procesów 

graficznych/ oraz przydzieleniem zajęć rewalidacyjnych dla uczniów z orzeczeniem o 

potrzebie kształcenia specjalnego. 

 

/Pani Stajszczak opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                       

B. Kurowski. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

 

 

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                        


